
Pan Wiesław Myszczyński
Radny Rady Miejskiej
w Stargardzie Szczecińskim

TI.III.5/0057/19/10                                                                                     Data: 28.07. 2010r.

W  odpowiedzi  na  interpelację  nr  ERM.2-0057/25/10  z  dnia  15  lipca  2010  roku
w sprawie   stanu  technicznego  nawierzchni  ulicy  Szczecińskiej  uprzejmie  informuję,
Ŝe remont ulic leŜących w ciągu byłej drogi krajowej nr10 przeprowadza na własny koszt
i  własnym staraniem GDDKiA. Przed rozpoczęciem robót GDDKIA samodzielnie ustaliła
jego zakres. Miasto, wiedząc o planowanym remoncie, zgłosiło wiele postulatów dotyczących
zakresu  robót,  w  tym  w  szczególności  dotyczących  zakresu  remontu  ulic,  chodników,
poprawy stanu odwodnienia  itp.  Część  z  postulatów została  uwzględniona.  W momencie
rozpoczęcia robót pracownicy Urzędu Miejskiego nieprzerwanie śledzą sposób prowadzenia
remontu  i  na  bieŜąco  przekazują  uwagi  wykonawcy  t.j.  Firmie  BUNTE  oraz  GDDKiA.
Usuniecie zastoin wody na ulicy Szczecińskiej wymaga dodatkowych nakładów,    w związku
z powyŜszym w miesiącu sierpniu komisja powołana przez GDDKiA przeprowadzając odbiór
techniczny  robót  wykonanych  przy  budowie  nowego  odcinka  drogi  krajowej  A-10
i  modernizacji  nawierzchni  ulicy  Szczecińskiej,  Bema,  Bogusława  VI  podejmie  decyzję

dotyczące usunięcia powstałych usterek. 

Otrzymują:
1. Adresat
2.  TI a/a

Do wiadomości:
1. Pan Sebastian Szwajlik Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Biuro Prezydenta Miasta


